



## Referat af bestyrelsesmødet torsdag den 02. maj 2024 kl. 18.00-22.00

### Deltager

- Formand, Lars Kilt (LK) - afbud!  
Næstformand, Thomas Pedersen (TP)  
Kasserer, Michael Kornvig (MK)  
Sekretær, Emil Kjeldsteen (EK) Referent - afbud!  
Bestyrelsesmedlem, Torben Fly (TF)  
Suppleant, Michael Holm (MH)  
Suppleant, Simon Samuelsson (SS)  
Havnefoged, Bjarne Sørensen (BS) - afbud!  
Havnefoged, Henrik Nielsen (HN) - afbud!

### Referat

1. Bemærkninger til referat fra sidste bestyrelsesmøde
  - Ingen bemærkninger
2. Dato for næste bestyrelsesmøde
  - 23. maj 2024
3. Status fra Havnefogeder
  - a. Betalinger og restance
    - i. Plads Betalinger 2024
      - Der er et begrænset antal pladslejere, som er i restance med mindre beløb.. Det forventes at de sidste betalinger kommer på plads snart.
  - b. Pælebanker, hvornår og priser
    - Jettelys forventer at komme medio maj, så der arbejdes ikke videre med en alternativ løsning.
  - c. Beton klods mellem bro 3 og 4
    - Vi forsøger at hæve betonklodsens med luftbælge, så den kan blive fjernet helt.
  - d. I øvrigt
    - Flydebro placeres som nuværende, men trinbræt flyttes over på modsatte side så det vender mod øst. Trinbrædt skal opmærkes eller fændres af med permanent molefender.
    - Der etableres en ny TallyWeb stander hvor åkanden har ligget. Der undersøges pris på mulighed for 3-faset 400V udtag på Tally stander, til benyttelse ved arrangementer (Kræmmermarked, Pølsevogne mm.), samt gæstebåde med større el-behov.
4. Status fra kasseren
  - Budgettet følges i Q1
  - Der er bundet 750.000 i 6 måneder i banken for at opnå en bedre forrentning af indestående likvider. Om 3 måneder bindes der yderligere 750.000.



- Pengekasse på havnekontoret er opgjort og tømt, så havnekontoret fremover vil være kontantløs iht. ny lovgivning. Fremover er det ikke muligt at betale med kontanter på havnekontoret.
5. TP orienterer vedr. møde med Skive Kommune (Lejekontrakt)
    - LK og TP har haft møde med Skive kommune. Det er ved at blive klarlagt, hvad vi har råderet over, og hvad vi ønsker råderet over.
    - Det er blevet vendt hvorvidt vi skal tage del i betaling af f.eks uddybning og vedligehold af træbroer. Der arbejdes videre med et oplæg til kontrakten.
    - Der arbejdes med udviklingsmuligheder ved sjæghuset på bro 5.
  6. EK/SS orienterer vedr. møde i Vild med Vand gruppen
    - Der er mange aktiviteter planlagt, og alle foreninger er engagerede.
  7. Skive Festival
    - Der bestilles ekstra rengøring til Skive Festival til grundig morgenrengøringen.
  8. Eventuelt
    - Redningsstige på bro 6 kan ikke vippes ned. SS undersøger muligheder
    - Mulighederne for elbilladestander undersøges.